
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 

Hur har pengarna använts? 
I budget för 2022 har 3,5 miljoner kronor avsatts för ”arbetsmarknadsåtgärder”. Moderaterna och 

Kristdemokraterna var positiva till detta beslut men önskade också att mål sattes för satsningen. 3,5 

miljoner kronor är mycket pengar och vi upplevde att det saknades politisk styrning och mål vad 

pengarna skulle användas till. 

Eftersom satsningen finns kvar även 2023 är det viktigt med styrning och uppsatta mål. 

2022 är nu snart till ända och jag ställer därför dessa frågor till kommunstyrelsens ordförande: 

1. Hur har pengarna till arbetsmarknadsåtgärder använts? 

2. Har några beprövade modeller från andra kommuner använts i arbetet för att minska 

utanförskap och arbetslöshet? 

3. Har satsningen gjorts mot några speciella målgrupper? 

4. Hur många personer har omfattats av dessa åtgärder? 

5. Vilka resultat har uppnåtts genom satsningen, exempelvis hur många långtidsarbetslösa har 

kommit in i studier eller sysselsättning genom denna satsning? 
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